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 Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Bányász Gáspár X     

Czavalinga Dénes X     

Göllei Máté    X  

Gulácsi Balázs X     

Hegyi Bence X     

Heszler András X     

Horváth Dávid X     

Kántor Tamás X     

Kovalovszki Máté X     

Lántzky Anna X     

Nagy Edit X     

Okolicsányi Péter X     

Perger Dávid    X  

Szili Ákos X     

Szücs Márk X     

Tóth Ákos Károly X     

Tóth Amanda X     

Tóth Levente X     

Ureczki Ágnes X     

Varró Gergő X     

Dátum: 2017.09.11. Oldalszám: 5 

Ülés kezdete: 20:10 

Perger Dávid távollétében az ülést Tóth Amanda, a GHK alelnöke vezeti. 

Tóth Amanda kérte, hogy a GHK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív 

hallgatói jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Az ülésen meghívott vendégként voltak jelen a Gólyatanács tagjai. 

Lántzky Anna lemondott képviselői mandátumáról. Tóth Amanda megköszönte a közös 

munkát, majd megkérdezte Tóth Ákos Károlyt, kíván-e élni mandátumával. Tóth Ákos Károly 

felvette képviselői mandátumát. 
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Elnöki beszámoló 

Tóth Amanda elmondta a következőket: 

 Beszámolt a tanszékvezetői értekezletről. (szeptember 6-i) 

o Ismertette a hallgatókkal aláíratásra kerülő szoftverhasználati nyilatkozat 

tartalmát. 

o Ismertette az informatika oktatással kapcsolatos terveket és fejleményeket. 

EHK beszámoló 

Nagy Edit elmondta a következőket: 

 Ismertette a kondicionáló termekkel kapcsolatban elért eredményeket. 

 Beszámolt az új kancellárhelyettessel történt egyeztetésről. 

 Beszámolt az Informatikai Igazgatóságon bekövetkezett igazgatóváltásról. 

 Ismertette a HÖK alapszabályon eszközölt módosításokat. 

 Beszámolt a kollégiumi ügyrend változásáról. 

 Beszámolt a nyelv- és testnevelés oktatással kapcsolatos problémákról. 

 Kántor Tamás kérésére ismertette a szociális pályázat bírálói ösztöndíj állását. 

 Gulácsi Balázs kérésére beszámolt az internetszolgáltatás fejleményeiről. 

Tanulmányi és Oktatási Bizottság 

Heszler András elmondta a következőket: 

 Beszámolt a teljesítményértékelési rend elkészültéről. 

 Ismertette a rendszeres bizottsági ülések időpontját. 

 Beszámolt a folyamatban lévő tanulmányi ügyekről. 

Kollégiumi Bizottság 

Okolicsányi Péter elmondta a következőket: 

 Beszámolt a Kollégiumi Bizottság üléséről. 

 Nagy Edit kérdésére beszámolt a várólista állásáról. 

 Beszámolt a HK tömb alsó szintjén tervezett állapotfelmérésről. 

 Varró Gergő kérte, hogy a szintfelelős pályázat hirdetésére használja ki az összes 

lehetséges információs csatornát. 

 Hegyi Bence kérdésére ismertette a külsős kollégiumi kártyák kiadásának tervezett 

időpontját. 
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Ösztöndíj Bizottság 

Kántor Tamás elmondta a következőket: 

 Ismertette a Gépészkari Hallgatói Képviselet ösztöndíj pályázat kiírását. 

Tóth Amanda megkérdezte a GHK tagjait, hogy ki az, aki el tudja fogadni a Gépészkari 

Hallgatói Képviselet ösztöndíj pályázati kiírását? 

A GHK a kiírást 13/0/0 arányban elfogadta. 

 Ismertette a GHK Közéleti ösztöndíj pályázat kiírását. 

Tóth Amanda megkérdezte a GHK tagjait, hogy ki az, aki el tudja fogadni a GHK 

Közéleti ösztöndíj pályázati kiírását? 

A GHK a kiírást 13/0/0 arányban elfogadta. 

Szociális Bizottság 

Czavalinga Dénes elmondta a következőket: 

 Beszámolt a pályázatok személyes bemutatásáról. 

 Ismertette a tervezett áramszünet miatt fellépő problémákat, és azok megoldását. 

 A GHK megvitatta a pályázatok számának csökkenésének lehetséges okait, illetve az 

ezzel kapcsolatban felmerülő ösztöndíjosztási problémákat. 

 Tóth Amanda kérte Czavalinga Dénest, hogy ellenőrizze még egyszer a pályázók 

státuszait. 

Gazdasági Bizottság 

Varró Gergő elmondta a következőket: 

 Beszámolt a Gólyahajó lezajlásáról. 

Göllei Máté megérkezett az ülésre. (21:09) 

Rendezvény Bizottság 

Hegyi Bence elmondta a következőket: 

 Beszámolt a Karok Közötti Vetélkedő szervezéséről. 

o Ismertette a helyszínt és az időpontot. 

 Beszámolt a Kollégista avató szervezéséről. 

 Beszámolt a Gólyatábor értékelő kérdőívek állásáról. 

 Beszámolt a Szponzor Csoporttal kapcsolatos egyeztetések állásáról. 

 Gulácsi Balázs beszámolt az Egyetempolgári Ismeretek foglalkozásokról.  
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PR Bizottság: 

Ureczki Ágnes elmondta a következőket: 

 Beszámolt az Önkéntes nap szervezésének állásáról, ismertette a problémákat. 

 A kari PR ötleteket holnap küldi a vezetőségnek. 

 Heszler András beszámolt a kiadványok állásáról. 

 Nagy Edit kérésére Tóth Ákos Károly vállalta az ülés-kivonatok megírását és 

megosztását a Facebook oldalon. 

 Varró Gergő kérésére Bányász Gáspár vállalta a Gépész Hírek szerkesztését. 

Iroda 

Czavalinga Dénes elmondta a következőket: 

 Beszámolt a takarítás és ügyelettartási táblázat elkészültéről. 

 Ismertette az irodafestés szervezésének állását. 

Sport 

Tóth Ákos Károly elmondta a következőket: 

 Beszámolt a Jeges esttel kapcsolatban felmerült időpontokról. 

Külügy 

Heszler András elmondta a következőket: 

 Beszámolt az Erasmus irodával tervezett egyeztetésről. 

GSZK beszámoló:  

Kántor Tamás elmondta a következőket: 

 Ismertette a csapatépítő hétvége eseményeit. 

 Megkérdezte a GHK tagjait, hogy a GSZK ügyeivel foglalkozó eseti ülésnek mi legyen 

az időpontja. A GHK szavazatai alapján az ülés szerdán (szeptember 13.) lesz 

megtartva. 
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Egyebek 

 Varró Gergő elmondta a következőket: 

o Ismertette az igényelni tervezett levelezőlistákat; a GHK megvitatta a 

javaslatot és a felmerült ötleteket. 

o Beszámolt a gödi tábor kiosztásának eredményéről. 

o Beszámolt a KÁTÉ-val folytatott újabb egyeztetésről. A GHK megvitatta a 

felmerült problémákra érkezett megoldási javaslatokat. Heszler András 

vállalta, hogy tájékoztatja a KÁTÉ-t a fejleményekről. 

o Ismertette a képviselői pályázat leadásának határidejét. 

 Kántor Tamás ismertette az új honlapon eszközölendő utolsó módosításokat. 

 Ureczki Ágnes meghívta a GHK tagjait a Senior Gárda rendezvényére. 

 Okolicsányi Péter beszámolt HJB-re került ügyek állásáról; továbbá ismertette a nyár 

eleji festés problémáit. 

 Nagy Edit elmondta, hogy a következő KÁTÉ-ban lesz egy oldala a GHK-nak szabad 

felhasználásra. 

 

Ülés vége: 22:28 

Következő ülés várható időpontja: 2017. szeptember 18. (hétfő) 

  ....................................   ....................................  

 Szücs Márk Perger Dávid  

 emlékeztető-vezető elnök 

 Gépészkari Hallgatói Képviselet Gépészkari Hallgatói Képviselet  
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